
ANĒMIJAI 
pa pēdām

Vai zināt, kāpēc mazasinības ārstēšanai 
bieži nav rezultātu? Un kāpēc dzelzs preparāti  

neuzlabo stāvokli? Mūsu žurnāla autore, 
ķīmiķe un homeopāte Silvija Ābele atklāj, 

kā noteikusi anēmijas īsto cēloni.
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